
Zápis z jednání AS FI dne 16. 02. 2024

konaného prezenčně

Přítomní členové zaměstnanecké komory senátu (8/8)

Vlastislav Dohnal - předseda, Ivana Černá, Michal Kozubek, Pavel Matula, Václav Matyáš, Tomáš
Pitner, Jan Strejček, David Šafránek

Přítomní členové studentské komory senátu (4/4)

Paulína Ayaziová, Jakub Balabán, Veronika Burgerová, Daniel Rozehnal

Omluveni

-

Hosté

Jiří Barnat - děkan, Lenka Bartošková - tajemnice, Simona Davidová, David Svoboda, Vojtěch
Řehák, Jan Křetínský, Petr Sojka a další hosté.

Senát je usnášeníschopný: 12/12

Přítomní senátoři odsouhlasili návrh programu.

Program:

1/ poplatky spojené se studiem,

2/ etický kodex cvičících,

3/ statut fakulty,

4/ volební řád akademického senátu fakulty,

5/ různé.

Podklady jsou dostupné zde

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2024/podklady_pro_zasedani_2024-02-16/


Průběh jednání:

1/ Poplatky spojené se studiem

Navržená změna spočívá v navýšení poplatku za přijímací řízení pro akad. rok 2024/2025 s datem
účinnosti 1.9.2024 do bakalářského a nenavazujícího magisterského studijního programu,
navazujícího magisterského a doktorského studijního programu z částky 700,- Kč na 750,- Kč.
Poplatek 3 000,- EUR za studium ve studijním programu uskutečňovaném v cizím jazyce zůstává.

Zvýšení o 50 Kč představuje dle počtu studentů sumu cca 100 tis. Kč. Pro další akademický rok je
možné opět navýšit - hlasuje se každoročně.

Prof. Matyáš vznesl v diskuzi dotaz, proč nenavyšujeme poplatek za studium pro zahraniční
studenty při stavajicich finančních problémech fakulty na 4 nebo 4,5 tis. EUR. Děkan na závěr
diskuze potvrdil, že k hlasování předkládá návrh ponechat poplatek ve výši 3 tis. EUR.

Usnesení: Akademický senát Fakulty informatiky Masarykovy univerzity souhlasí s předloženým
předpisem poplatků spojených se studiem.

Hlasování:

Pro: 11

Proti: 0

Zdržel se: 1

2/ Etický kodex cvičících

Dokument za tým autorů předal na projednání senátem dr. Tomáš Foltýnek. Členové senátu jej vítají
jako velmi užitečný, především pro vyučující velkých předmětů. Nejedná se o závazný dokument,
ale může pomoci především mladším začínajícím vyučujícím.

Připomínky:

● provést jazykovou korekturu,
● přidat kontaktní osobu pro sběr připomínek a komentářů - pan děkan vyjedná, kdo to bude,
● připravit anglickou verzi,
● dát na vědomí vyučujícím a také ve spolupráci s odd. propagace umístit na web fakulty aj.,

aby se obsah dokumentu dostal do širšího povědomí ke studentům.



Usneseni:

Akademický senát Fakulty informatiky Masarykovy univerzity vyjadřuje souhlas s věcným obsahem
Etického kodexu cvičících na FI MU.

Hlasování: AS

Pro: 12

Proti: 0

Zdržel se: 0

3/ Statut fakulty

● Děkan fakulty navrhl změnu funkčního období vedoucího katedry ze 3 let na 4 roky, aby tato
doba korespondovala s volebním obdobím děkana. Změna by měla být účinná již od nyní
probíhající volby vedoucích kateder.

● Ze Statutu fakulty byl vypuštěn odstavec 3, čl. 15 týkající se určení zapisovatele senátu.
Určení zapisovatele upravuje Jednací řád AS FI článek 3, odst. 2.

● Volební a mandátní komise se mění na Volební a mandátovou komisi.
● Ostatní drobné změny jsou vyznačeny v dokumentu v příloze tohoto zápisu.

Usnesení: Akademický senát Fakulty informatiky Masarykovy univerzity souhlasí s předloženým
Statutem fakulty s dodatečnou úpravou původního návrhu a sice vypuštěním odstavce 3, článku 15.

Hlasování:

Pro: 12

Proti: 0

Zdržel se: 0

4/ Volební řád akademického senátu fakulty

● K předloženému dokumentu bylo značné množství připomínek, které je třeba zpracovat. Byla
ustanovena pracovní skupina ve složení Strejček, Šafránek, Balabán, Dohnal, která
dokument přepracuje a výsledek předá děkanovi.



5/ Různé

● Veronika Burgerová informovala Senát, že aktuálně probíhá ve spolupráci s odd. propagace
FI informační kampaň o funkci a aktivitě studentské komory AS FI zacílená především na
nově přicházející studenty.

Příští zasedání AS FI je plánováno na středu 27.03.2024 v 8:30 hodin.

Zapsala: Jana Baná

Odsouhlasil: Vlastislav Dohnal


